
شایان مصلح، مدافع گل گهر در گفت وگو با »ایران«:

هر وقت بازی کرده ام، تیم مان گل نخورده است
کسر 7 امتیاز اذیت مان کرد، وگرنه حرف های زیادی داشتیم

 حامــد جیرودی/ یکی از بازی های هفته هجدهم لیگ برتر، میان نســاجی 
و گل گهر برگزار شــد که با نتیجه 2-1 به ســود سیرجانی ها به پایان رسید تا 
شــاگردان امیــر قلعه نویی با روحیــه ای خوب و قرار گرفتن در رتبه ششــم، 
خود را آماده دیدار حســاس با پرســپولیس در هفته نوزدهم کنند. گل اول 
گل گهر در این مســابقه را شــایان مصلح در دقیقه 38 به ثمر رســاند. این 
مدافــع گیلانــی درخصــوص ایــن بــازی و گلزنی اش بــه خبرنــگار »ایران« 
گفت: »ما می دانســتیم که بازی ســختی مقابل نســاجی داریم. چرا که در 
جــام حذفــی برابر این تیم شکســت خــورده بودیم و حذف شــدیم. برای 
همیــن، بایــد این بــازی را می بردیم تا بــه نوعی جبران کنیم. خدا را شــکر 
بــازی خوبی انجام دادیم و موقعیت های زیادی هم داشــتیم و توانســتیم 
بــازی را ببریــم. درباره گلزنی ام هم روی کرنری که ســعید صادقی ســانتر 

کرد، توانستم گل بزنم و از این اتفاق خوشحالم.«
گل گهر با این پیروزی دومین برد پیاپی اش را کسب کرد و در مجموع 8 
بازی پیاپی اســت که نباخته تا بعد از بحرانی که در پرونده اریک باگناما 
بازیکــن گابنی برایش به وجود آمد، به شــرایط ایــده آل بازگردد. در این 
شــرایط می توان شــانس قهرمانی یا کســب ســهمیه آســیایی بــرای گل 
گهر قائل بود؟ مصلح به این ســؤال چنین پاســخ داد: »در این باره باید 
بگویم که ما بدون احتساب باخت های انضباطی، در این فصل تنها یک 
باخت داشــته ایم که آن هم 10 نفره مقابل فولاد به دســت آمده اســت. 
قبل از اینکه ما با مشکل پرونده بازیکن گابنی مواجه شویم، تیم مان در 
صدر جدول بود ولی بعد از کم شــدن 7 امتیاز از ما، شــرایط متأســفانه 
بــه ســمتی رفت کــه اذیت شــدیم. بــا این حــال، تیــم ما حقــش خیلی 
بیشــتر از اینی اســت که هســت. آن 7 امتیــاز ما را عقــب انداخت وگرنه 
می توانســتیم حرف ها برای گفتن داشته باشیم. با این حال، چیزی را از 
دســت نداده ایم و الان هم به کســب سهمیه فکر می کنیم و امیدوارم به 

این هدف برسیم.«
گل گهر چهارشــنبه در ســیرجان پذیرای پرسپولیس اســت. مصلح درباره 
رویارویی با تیم ســابقش چنین نظر داد: »بازی بعدی با پرسپولیس خب 
مقابل تیم ســابقم اســت و به نظرم 2 تا از بهترین تیم های ایران برابر هم 

قرار می گیرند و فکر می کنم بازی جذابی را در پیش داشته باشیم.«
مصلــح درباره وضعیتــش در گل گهر و کار کردن بــا قلعه نویی که زیر نظر 
او در ســپاهان هم بازی کرده، یادآور شــد: »خوشبختانه شــرایط برایم روز 
بــه روز در گل گهــر در حال بهتر شــدن اســت. قبــلًا هم تجربــه کار با آقای 
قلعه نویی را داشــته ام و می دانم که چه می خواهد و خوشــبختانه شــرایط 
ایده آلی دارم. جالب این است در زمان هایی که برای گل گهر در این فصل 
بازی کرده ام، گل نخورده ایم و فقط یک بار از روی نقطه پنالتی دروازه مان 
باز شده است. این نشان می دهد که وضعیت خوبی دارم و امیدوارم یکی 

از بهترین فصل های بازی ام در لیگ برتر را سپری کنم.«
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تفاوت هیأت رئیسه منفعل و فعال
برکناری شــهاب الدین عزیزی خادم از ریاســت فدراســیون فوتبال، 
اگرچه با اقبال بسیاری از کارشناسان مواجه شده ولی افراد کمی هم از 
این کار انتقاد کرده اند. یکی از آنها غلامرضا بهروان نایب رئیس سابق 
و عضو پیشــین هیأت رئیســه فدراسیون فوتبال اســت که معتقد است 
هیأت رئیســه فعلی با برکناری عزیزی خادم دچار اشــتباه شــده است. 
بهــروان به این اشــاره کرده که آنها هم می خواســتند علی کفاشــیان را 
از ریاســت فدراســیون فوتبــال برکنار کننــد ولی ایــن کار را نکردند. نظر 
بهروان به عنوان یکی از مدیران با تجربه، محترم ولی باید به او یادآور 
شــد که گاهــی همیــن تصمیمات مهم اســت کــه می تواند سرنوشــت 
فوتبال را تغییر دهد و اگر او و دوستانش هم این کار را درباره کفاشیان 
انجــام می دادنــد، ممکن بود فدراســیون و فوتبال ایران مســیر بهتری 
را برای پیشــرفت برود اما ارثیه کفاشــیان به مهدی تاج رســید و او هم 
مشــکلات زیــادی از جملــه قــرارداد عجیب با مــارک ویلموتــس را به 

وجود آورد.

شادی گلی که قلیچ به نام خودش زد
شــادی گل رضا اسدی هافبک پرســپولیس مقابل آلومینیوم و هیسی 
که او بعد از این گل نشــان داد، بازتاب های زیادی داشــته اســت. اما یکی 
از واکنش هــای جالــب به این موضوع، مربوط بــه اظهار نظر وحید قلیچ 
پیشکسوت سرخپوشان پایتخت بوده است. این دروازه بان پرسپولیس در 
دهه 60 که مدت زیادی اســت با ویدیوهایی که از صحبت هایش منتشــر 
می کند خبرســاز شــده اســت، گفته اســت: »اســدی آن هیس را برای من 
فرســتاد« و در ادامــه هم انتقادهایی را از این بازیکن مطرح کرده اســت. 
نکتــه ای کــه در ایــن خصوص وجــود دارد این اســت که به نظر می رســد 
اســدی در این مدت بسیار تحت فشــار بوده و انتقادهای زیادی را تحمل 
کــرده اســت. او حالا یــک هیس نشــان داده و به قول معــروف آن را روی 
زمین انداخته اســت ولی قلیچ آن را برداشــته و به نام خود زده است. در 
حالی که به نظر نمی رســد اســدی خطاب به فرد خاصی این کار را انجام 

داده باشد.

تراکتور از خواب بیدار می شود؟
تراکتــور ایــن روزها در وضعیت نامناســبی بــه لحاظ فنی  بســر می برد. 
سرخپوشــان تبریــزی کــه کارشــان در لیــگ بیســت و یکــم را بــا مربیگــری 
فیــروز کریمــی آغاز کردند، پس از اســتعفای او و آمدن زوانمیر ســولدو هم 
نتوانســته اند بــه موفقیت دســت پیدا کننــد. تراکتور با این مربــی کروات در 
8بازی گذشته اش به پیروزی نرسیده و بازی آخرش برابر استقلال در تبریز 
را هــم 1-0 واگــذار کــرد تا بــا 14 امتیاز در رتبه ســیزدهم جدول قرار داشــته 
باشد. تراکتور که از لیگ نهم به لیگ برتر بازگشت، تاکنون در این رقابت ها 
حضور داشته است اما حالا با نتایج بدی که گرفته، به منطقه خطر نزدیک 
شــده و ممکــن اســت با ادامه ایــن روند به یکــی از کاندیداهای ســقوط هم 
تبدیــل شــود. موضوعی کــه نگرانی پرشــورها را در پی داشــته اســت و باید 
دیــد در این شــرایط، تراکتور چه زمانی از خواب زمســتانی بیدار می شــود و 

می تواند روزهای خوب گذشته اش را تکرار کند یا خیر.

زی
 با

ته
نک

محمدمحمــدی ســدهی/ لیــگ برتــر فصــل جاری 
ایســتگاه هجدهــم را هــم پشت ســر گذاشــت و بــا 
نزدیک شــدن به هفته های پایانی، جــدال در صدر 
و قعــر به اوج خود می رســد. این درحالی اســت که 
تعدادی از کارشناســان معتقدنــد لیگ برتر فوتبال 
ایــران از کیفیــت لازم برخــوردار نیســت و یکــی از 
دلایــل آن را کــوچ بازیکنــان تــراز اول بــه لیگ هــای 
دیگر کشورها می دانند. در این میان همین موضوع 
باعــث ارتقای کیفیت فوتبال مان در رده ملی شــده 
و بخصــوص بازیکنانــی کــه در اروپــا تــوپ می زنند، 

پیشرفت قابل توجهی در این سال ها داشته اند. 
در ایــن شــرایط خبرنــگار »ایــران« در گفت و گــو بــا 
جــلال چراغپــور، کارشــناس و مــدرس فوتبــال بــه 
بررســی موضوعاتــی همچــون لیــگ برتــر، کیفیت 
بازیکنــان شــاغل در اروپــا، وضعیــت تیــم ملــی و 
دراگان اســکوچیچ پرداخــت کــه ماحصــل آن در 
ادامــه می آید. جــلال چراغپور با اشــاره به شــرایط 
لیــگ برتر صحبت هایــش را آغاز کــرد: »لیگ برتر 
هماننــد ظرف بســته ای اســت کــه چند تیــم برای 
گذرانــدن اوقــات فراغت شــان دور همدیگــر جمع 
شده اند و با هم بازی می کنند. من به عنوان مدرس 
فوتبال یک ســری موارد را کنار می گذارم، مســائلی 
همچــون گل هایی که براســاس پرتاب اوت دســتی 
به دست می آید و حالا هم در فوتبال ما خیلی باب 
شده اســت. زمانی که هیچ تاکتیکی به فکر مربیان 
نمی رســد مثــلًا بــه دنبال این هســتند که بــا پرتاب 
دســت به گل برســند چرا که ایــن راحت ترین و دم 

دست ترین کار ممکن است.«
او اظهــار داشــت: »طبــق بررســی های کارشناســان 
علمی فوتبال در جهــان، 60 دقیقه از فوتبال ارزش 
بررســی دارد که البتــه این زمان در فوتبــال ما کمتر 
اســت به این خاطر که ســوت داورها 18 تا 20 درصد 
بیشــتر از ســوت داوران خارجی است. هر سوت داور 
نزدیــک بــه 20 ثانیــه بــازی را از جریــان می انــدازد 
پــس فوتبال مــا 60 دقیقه مفید نیســت و حدود 40 
دقیقه مفید اســت. تماشــای ضایعــات فوتبالی در 
کشــور ما بســیار زیاد اســت که این ضایعات شــامل 
زمین خوردن هــا، اعتراض هــا، ســوت های بیهــوده 

داور، عدم درک بازی توســط داور و... اســت. داوران 
مــا به برخوردهای بدنی اهمیــت زیادی می دهند و 
تمامی برخوردهای بدنی را خطا می گیرند در حالی 
که باید به صحنه ای که در جریان بازی رخ می دهد، 
اهمیــت دهنــد. داور اروپایی چنیــن صحنه هایی را 

ادامه بازی اعلام می کند اما داور ما خطا می گیرد.«
را  خــود  صحبت هــای  فوتبــال  کارشــناس  ایــن 
این گونــه ادامــه داد: »این حرکــت داور باعث کند 
شــدن فوتبــال و همچنیــن پاییــن آمــدن ســطح 
داوری کشــورمان می شــود. داور مــا زمانــی کــه به 
کشــور دیگری می رود نحوه قضــاوت خود را تغییر 
می دهد مثل علیرضا فغانــی که با خروج از ایران 
نحوه قضــاوت اش تغییر کرد. قضــاوت داوران ما 
این گونــه اســت و باعث کندی بازی ها می شــود، از 
ســوی دیگر تســلط بازیکنان ایرانی به توپ نسبت 
به بازیکنان اروپایی فوق العاده پایین است. علاوه 
بــر این زمانی که بازیکن ما صاحب توپ می شــود 
وقت زیادی می گیرد و ســرعت انتقال توپ بســیار 
پایین است. اینها همان ضایعات فوتبال است که 

برای پیشرفت باید از فوتبال ما خارج شود.«
چراغپور افزود: »مربیان باید برای بالا بردن کیفیت 
تیم شــان روی ضایعات فوتبــال کار کنند. مثلًا یک 
بازیکنی اســت که می گویند تکنیک بالایــی دارد اما 
بارها در حال ضربه زدن به توپ اســت، باید بدانیم 
بازیکنی که این گونه عمل می کند بازیکنی تکنیکی 
نیســت. در فوتبال اروپا می گوینــد بازیکنی تکنیکی 
است که در یک لحظه بچرخد و حرکت کند و پاس 
دهــد. در نتیجــه فوتبــال ما بســیار کند اســت. فقط 
لژیونرهــای ما یاد می گیرند کــه چگونه فوتبال بازی 

کنند.«
او در خصــوص عملکــرد لژیونرهــای فوتبــال ایران 
این گونه صحبت کرد: »طارمی در این 2 ســال کاملًا 
در پورتو تغییر کرده اســت. او ابزاری بدنی همچون 
ســرعت و هوش بالا داشــته که این ابــزار او در پورتو 
بشدت تقویت شده است. الان او کمترین ضربه را به 
توپ می زند و سریعترین و دقیق ترین تصمیم گیری 
را دارد. او پیــش از حضــور در پرســپولیس 8 بــار در 
موقعیت گلزنی قــرار می گرفت و یک بار گل می زد 

اما حــالا طارمی در دو موقعیــت خوب گلزنی، یک 
گل می زنــد. تعریف فوتبــال در ذهن طارمی تغییر 

کرده است و این موضوع باعث پیشرفت او شد.«
چراغپور در پاســخ به این ســؤال که آیــا می توانیم 
بدانیــم؟  ایــران  فوتبالیســت  بهتریــن  را  طارمــی 
افزود: »این گونه نیســت و نگاه به فوتبالیست های 
مــا تخصصــی نیســت و دلال ها در صدر هســتند و 
می گویند مثلًا برای جابه جایی فلان بازیکن چقدر 
می توانیــم پــول دربیاوریــم، نمی گوینــد کــه مثــلًا 
ایــن بازیکن با انتقال به فــلان تیم عجب بازیکنی 
خواهد شــد. این هم یکی از ایرادات اصلی فوتبال 
ماســت. مــا بازیکنی همچــون مهــدی مهدوی کیا 
داشــتیم که 8 سال در آلمان بازی کرد و این دلیل 
نمی شــود که او را به عنوان بهترین بازیکن بدانیم 
چــرا که بایــد همانند اروپایی ها نــگاه تخصصی به 

بازیکنان داشته باشیم.«
این مدرس فوتبال در خصوص برگزاری کلاس های 
آموزشــی این گونــه صحبــت کــرد: »کلاس های من 
محــدود اســت و مثــلًا بــا 3 نفر برگــزار می شــود اما 
در کلاس هــای دیگــر مثــلًا 270 نفر حضــور دارند و 
ســبک آمــوزش آنها بــه یک گونــه و نزدیــک به 25 
سال پیش است. وقتی اینها تدریس می کنند مربی 
چیز جدیدی یاد نمی گیرد. نوع تدریس مربیان مان 
اشتباه است. مدرســین ما فوتبال را به محل درآمد 
تبدیــل کرده اند و کلاس ها مثل ســوپرمارکت شــده 
بــرای  می گیرنــد.  پــول  و  می دهنــد  درس  اســت؛ 
محتوای تدریس ارزشــی قائل نیستند. فوتبال ایران 

اسیر ذهنیت تکراری مربیان است.«
او در پاســخ به این ســؤال که آیا تیم ملی می تواند 
در جام جهانی با دراگان اسکوچیچ به همین روند 
خوب خود ادامه دهد؟ بیان داشت: »ما نباید تنها 
بــه رفتــن راضی باشــیم و باید برای درخشــش در 
جام جهانی برنامه داشــته باشیم. در حال حاضر 
بــرای فیفــا مهم صعود بــه جام جهانی نیســت و 
صعــود از مرحله گروهی برای فدراســیون جهانی 
فوتبــال اهمیــت دارد حــال ما بایــد کمربندمان را 
کمــی زودتر ســفت کنیم و بــه چهارمیــن بازی در 

جام جهانی فکر کنیم.«

ثبت نام استقلال و پرسپولیس در سازمان بورس
طلسم ۲۴ساله واگذاری سرخابی ها با تلاش دولت سیزدهم شکست

ایراد قانونی به فعالیت سرپرست موقت فدراسیون فوتبال
کارشناس حقوقی: هرگونه امضا و تعهدات مالی و اداری از سوی ماجدی خلاف مقررات است

2باشــگاه  واگــذاری  24ســاله  طلســم 
اســتقلال و پرســپولیس شکســته شــد و روز 
شــنبه نام ایــن 2باشــگاه در ســازمان بورس 
ثبت شد. بر همین اساس حسین قربانزاده، 
رئیس سازمان خصوصی سازی شنبه شب در 
توئیتی نوشــت: »حرکت به سوی حاکمیت 
عملکــردی،  شــفافیت  مطلــوب،  شــرکتی 
انضباط مالی و مشــارکت مردم و هــواداران 
در این دو باشــگاه آغاز شــده اســت.« اما گام 
بعدی در واگذاری این 2باشگاه این است که 
این باشگاه ها به عنوان دو شرکت در بازار پایه 
فرابورس درج نماد شــوند. براســاس اعلام 
روابط عمومی ســازمان بــورس، علت اینکه 
این باشــگاه ها بایــد در بــازار پایــه درج نماد 
شــوند، این است که دو باشــگاه صورت های 
مالــی شــفافی ندارنــد و جــزو شــرکت های 
سودآور نیستند، همچنین ثبت نزد سازمان 
به هیچ عنــوان به معنی پذیرش شــرکت ها 
در بورس نیســت بلکه صرفاً قرار اســت این 
دو باشگاه با توجه به ریسک هایی که دارند در 
بازار پایه فرابورس درج نماد شوند. بر همین 
اساس روابط عمومی سازمان بورس تصریح 
کــرد: »برای آنکه تأمین مالی پرســپولیس و 
اســتقلال به سود باشگاه ها باشــد به صورت 
عرضه اولیه نخواهد بود، بلکه قرار است نماد 
آن گشایش شود، بعد از آن افزایش سرمایه 
اعلام می شــود و در نهایت مــردم از افزایش 
سرمایه از محل صرف سهام اقدام به خرید 
سهام سرخابی ها کنند.« به گزارش سازمان 
وکیلــی،  ســیاوش  بهــادار،  اوراق  و  بــورس 

کارشــناس ارشد بازار ســرمایه درباره عرضه 
ســهام دو باشگاه اســتقلال و پرسپولیس در 
بــازار پایــه فرابــورس اظهــار داشــت: »چند 
دهه ای است که گاهی بحث خروج دولت از 
بنگاهداری دو باشگاه استقلال و پرسپولیس 
توســط برخــی مســئولان مربوطــه مطــرح 
می شــد، امــا هر بــار در مرحله اجــرا با وجود 
پیگیری دســتگاه های ذی ربط ایــن واگذاری 
با موانع متعددی برخــورد می کرد. در اصل 
باید یک نگاه هشدار دهنده به عرضه سهام 
دو باشگاه استقلال و پرسپولیس در فرابورس 
داشت، به سبب آنکه واگذاری این دو باشگاه 
امــری مهم بــرای دولت تلقی می شــود.« او 
اظهار داشــت: »در راستای تحقق حاکمیت 
شــرکتی اجــرای انضبــاط مالــی و شــفافیت 
عملکرد به سبب بهبود، نظارت بیش ازپیش 
خواهد شــد، امــا اگر دقــت و مراقبــت کافی 
درباره چگونگی واگذاری ســهام به هواداران 
یا ســایر اشــخاص به  درســتی انجام نشــود، 

همانند سایر عرضه های دولتی تجربه تلخی 
را بــه همراه خواهــد داشــت. در باب عرضه 
عمومــی ایــن دو باشــگاه لازم اســت ضمن 
بهره از نظرات کارشناسان اقتصادی، ورزشی 
و حتی جامعه شناسان، مطالعات تطبیقی و 
تجارب جهانی مورد بررسی قرار گیرد.« این 
کارشناس بازار سرمایه تأکید کرد: »همچنین 
مســائلی دربــاره عرضه عمومی ســهام این 
دو باشــگاه و افزایش ســرمایه از محل سلب 

حق تقدم مطرح است که باید به طور دقیق 
مورد بررسی کارشناسان و فعالان حوزه بازار 
ســرمایه قرار گیرد. با عرضه ســهام این دو 
باشگاه در بازار سرمایه بسیاری از مشکلات 
AFC نیــز حل خواهد شــد. با رفع ابهامات 
و بندهای مندرج در گزارشــات حسابرســی 
و بازرســی آنها و همچنین عرضه تدریجی 

سهام این دو باشــگاه در بازار پایه  فرابورس، 
عــلاوه بــر عملکردشــان مدیریت آنهــا نیز 

بهبود خواهد یافت.«

گروه ورزشــی/ میرشــاد ماجدی در شــرایطی پنجشنبه 
شــهاب  موقــت  جانشــین  عنــوان  بــه  گذشــته  هفتــه 
عزیزی خادم در فدراســیون فوتبال انتخاب شــد که به 
گفته اعضای هیأت رئیســه فدراسیون فوتبال، او تمام 
اختیارات رئیس این مجموعه را دارد منتهی این بحث 
درباره ماجدی مطرح است که حضور او در فدراسیون 
فوتبال به عنوان سرپرســت، قانونی به نظر نمی رســد؛ 
چرا که میرشــاد ماجدی کارمند رسمی دولت و وزارت 
اســتان  مخابــرات  اداره  رســمی  )کارمنــد  ارتباطــات 
تهــران( اســت و طبــق قانــون دیــوان عدالــت اداری، 
کارمند رســمی دولت نمی توانــد در مجموعه ای مثل 
فدراســیون فوتبال که یک ســازمان غیردولتی یا همان 
کنــد  کار  می شــود،  محســوب   NGO
او  فعالیــت  اســاس  ایــن  بــر  و 
عنــوان  بــه  فدراســیون  در 
سرپرســت، منع قانونی دارد. 
بــر همین اســاس عبدالصمد 
ابراهیمــی، کارشــناس حقوقی 
فوتبال درخصوص این موضوع 
کــرد:  صحبــت  گونــه  ایــن 
اداری  »دیــوان عدالــت 
امســال  شــهریور  در 
در رأی وحدت رویــه 
جــواز  دیگــــــــری 
مــــــــــــــــــأموریت 
کارمنــدان دولــت 
در مؤسســـــــــــات 
را  غیــــــــــر دولتی 
ابطال و اعلام کرد 
 17 مــاده  »اطــلاق 

آیین نامــه اجرایی تبصره )2( ماده 21 و ماده 121 قانون 
مدیریــت خدمــات کشــوری« در مــواردی که اعــزام به 
مأموریت به ســازمان ها و مؤسســات خصوصی خارج 
از تعریف مؤسســه یا نهاد عمومی غیردولتی را تجویز 
کــرده، خــلاف قانون و خــارج از حــدود اختیار اســت و 
مســتند به بند 1 ماده 12 و ماده 88 قانون تشــکیلات و 
آیین دادرسی دیوان عدالت اداری مصوب سال 13۹2 

ابطال می شود.«
 بــه گفتــه ایــن حقوقــدان، هرگونــه امضــا و تعهــدات 
مالــی و اداری از ســوی ماجدی خلاف مقررات اســت.  
اما هیأت رئیســه فدراســیون فوتبال پــس از این ادعای 
مهم، هنوز واکنشــی به این گفته ها نشان نداده است و 
به نظر می رســد اعضای هیأت رئیسه بعد از کار بزرگی 
کــه انجام دادند و شــهاب عزیزی خــادم را عزل موقت 
کردنــد، متوجــه موانــع قانونــی پیــش پــای کارمنــدان 
دولت برای قبول سرپرستی فدراسیون فوتبال نبودند. 
البته تعدادی  اعضای هیأت رئیســه می گویند میرشاد 
ماجــدی موقــت اســت و وقتــی قرار اســت تنهــا کمتر 
از 3 مــاه در ایــن منصــب باشــد، جــای نگرانــی وجود 
ندارد، اما اصل قضیه این اســت که وقتی هیأت رئیسه 
شــهاب عزیزی خادم را به این دلیــل عزل موقت کرده 
کــه تصمیم هایــش غیرقانونــی بــوده، خــودش نبایــد 
اقــدام غیرقانونــی انجــام بدهــد. ایــن در حالی اســت 
کــه هیأت رئیســه قــرار اســت فوتبــال را به مــدار قانون 
برگردانــد و این از همه چیز مهم تر اســت. اگر میرشــاد 
ماجــدی برای سرپرســتی منــع قانونی ندارد، احســان 
اصولــی به عنوان ســخنگوی جدید، این موضــوع را به 
اطلاع رسانه ها برســاند و جلوی انتقادها را بگیرد و اگر 
هم واقعاً منع قانونی دارد، هیأت رئیســه با یک جلسه 

فوری، اشتباه روز پنجشنبه خود را اصلاح کند.

جلال چراغپور، کارشناس و مدرس فوتبال در گفت و گو با »ایران«:

فوتبال مان اسیر ذهنیت تکراری مربیان است
فوتبال ایران به 3 دلیل بسیار کند است/  باید از همین حالا به چهارمین بازی در جام جهانی فکر کنیم

ره تعریف فوتبال در ذهن مهدی طارمی تغییر کرده است /کلاس های مربیگری ایران ۲5 سال از دنیا عقب است
چه

ش
بر

چراغپــور درباره چگونگی آماده ســازی تیم ملی فوتبال برای حضــور در جام جهانی 
قطر گفت: »ما نیاز به 3 بازی تدارکاتی قدرتمند داریم و نباید از این 3 بازی تدارکاتی 
بترسیم. مربیان تیم ملی زمانی که مربی ایران نشده اند، حضور روی نیمکت تیم ملی 
آمال، آرزو و قصر شیشه ای شان است، وقتی با تیم ملی ایران به جام جهانی می روند 
حــالا به یک بــازار بزرگ تر برای خودشــان فکر می کننــد، مثل کارلوس کــی روش. اگر 
برای تدارکات تیم ملی بازی ها ی خوب را  در نظر نگیرند و از بازی های پیش پا افتاده 
استفاده کنند، مربی ای همچون اسکوچیچ هم به ارتقای فوتبال ایران فکر نخواهد کرد 
و به فکر بازار بزرگی است که در جام جهانی وجود دارد.  پیش از برگزاری جام جهانی 
2018 تیم ملی با ترکیه بازی کرد و مقابل این تیم 2-0 شکست خورد؛ اگر تیم ملی بعد 
از آن هم یک بازی تدارکاتی خوب برگزار می کرد تیم ملی اسپانیا را شکست می داد و از 

مرحله گروهی جام جهانی صعود می کرد و در آنجا 4 بازی می شدیم.«

13عضو فدراسیون فوتبال اخراج شدند
چنــد روز پیش بود که شــهاب عزیزی خادم از ریاســت فدراســیون 
فوتبال برکنار و به جای وی میرشــاد ماجدی با عنوان سرپرســت این 
فدراسیون از روز شنبه مشغول به کار شد. به گزارش فارس، با جدایی 
عزیزی خادم 13عضو این فدراســیون از کار خود برکنار شــدند و از این 
پــس در این فدراســیون ســمتی نخواهند داشــت. ابراهیــم جهانیان 
مسئول دفتر رئیس فدراســیون، داوود امیدزاده مشاور اجرایی رئیس 
فدراســیون، محمود عبایی مشــاور راهبردی رئیس فدراســیون، یاسر 
میر مســئول دفتر عزیزی خادم در آکادمی، علی عالی دســتیار رئیس 
فدراســیون، حســین قهــار کارمنــد روابط عمومــی، حســین شــریفی 
مدیــر روابط عمومــی فدراســیون فوتبــال، عرفــان منفرد کارشــناس 
حوزه ریاســت، محمودرضا رضایی مدیررســانه ای تیم ملی، احســان 
عزیزی خادم کارشــناس حوزه IT، سعید زارعیان عکاس فدراسیون، 
کیایی و سراج از کارمندان فدراسیون اخراج شده و دیگر سمتی نخواهند 
داشت. قرار است مدیر روابط عمومی و مدیررسانه ای تیم ملی فوتبال 
بزودی انتخاب و معرفی شوند. عزیزی خادم که با شعار چابک سازی 
به فدراسیون فوتبال آمده بود، در زمان حضور یک ساله خود 74نیرو 
را به فدراسیون فوتبال وارد کرد که البته طی روزهای آینده تصمیمی 

جدی در مورد بقیه این نفرات اتخاذ خواهد شد.

برد پرگل فاینورد با گل دیدنی جهانبخشمطهری: سازمان یافته و برای تخریب، از پرسپولیس انتقاد می کنند
در هفته بیست و سوم رقابت های لیگ برتر هلند، 
فاینــورد میزبــان کامبور بــود و 3-1 به پیروزی رســید. 
علیرضــا جهانبخش در ایــن دیدار از ابتــدا در ترکیب 
فاینورد حضورداشت و دقیقه 4۹ یک سوپرگل دیدنی 
به ثمر رســاند. او در دقیقه 66 تعویض شد. فاینورد با 

این برد 51 امتیازی شد و به رده دوم صعود کرد.

حمیــد مطهــری، مربی پرســپولیس در مورد شــرایط این تیم به ایســنا، گفت: »در 
مدت بیش از دو سالی که ما در پرسپولیس بوده ایم، همیشه سعی کردیم در این تیم 
ثبات ایجاد کنیم و یک فوتبال رو به جلو و قابل احترام ارائه بدهیم. امســال مشکلات 
زیادی داشتیم اما با این حال پرسپولیس در شرایط سخت هم نشان می دهد که تیم 

بزرگی اســت. با این مشــکلاتی که ما داشتیم شــاید باید روی روند فنی ما هم تأثیر 
می گذاشــت اما بــا توجه به بازیکنان و تیمــی که داریم، رونــد خوب مان را حفظ 

کردیم. در شرایط دشوار باید نشان دهیم که تیم بزرگی هستیم و با ذهن برنده  
پیش برویم. همیشه نشان داده ایم به معنای واقعی کلمه یک تیم هستیم. 

امســال شــرایط طاقت فرســایی داشــتیم اما ســعی کردیــم همــه اتفاقات 
درون تیــم حل شــود. اگر آقای گل محمــدی اســتعفا داد به خاطر این بود 
که توقعات در پرســپولیس زیاد اســت.«او درباره نقدهایی که به عملکرد 
ایــن تیم مطرح می شــود و اینکــه برخی می گویند شــاگردان گل محمدی 
ارائــه نمی دهنــد، اظهــار داشــت: »همیشــه گفتــه ام  بازی هــای زیبایــی 

انتقاداتی که منصفانه باشــد را ما به روی چشــم می پذیریم، اما متاســفانه 
برخــی انتقــادات تخریبی و ســازمان یافته اســت. اینها اســت کــه روح آدم را 

خراب می کند و نباید به آنها توجه کنیم. ما انتقادپذیر هستیم اما برای انتقاداتی 
که منصفانه باشد، نه غیرمنصفانه و سازمان یافته که این بد است، چون تیم را تخریب 

می کند. نباید به این انتقادات توجه کنیم.«


